
Referat fra møde i snookerudvalget den 6.7.2023, kl. 16-21. 

 

Tilstede: Thomas Bøgeskov, Christopher Vejlager, Dimitar Dimitrov og Jakob Dahl Poulsen 

Ref.:  Jakob Dahl Poulsen 

 

1. Præsentation  

Medlemmerne præsenterer sig kort og fortæller og deres baggrund og motivation for at deltage i 

udvalget 

 

2. Udvalgets officielle ambitioner og mål   

Der er enighed om følgende formulering ift. ambition og mål: 

Snooker Udvalget har først og fremmest til formål at udbrede snookersporten i Danmark og 

derved få flere spillere aktiveret, og flere til at deltage i turneringer under DDBU. Derudover er 

målet, at få mere opmærksomhed omkring sporten samt at skabe de bedst mulige betingelser for 

både bredde- og elitespillere. 

 

3. Rammerne for udvalgets arbejde 

Der er udleveret et udkast til en forretningsorden der beskriver rammerne for udvalgets arbejde.  

Målet er at sætte nogle klare rammer for udvalgets arbejde samt at evt. tydeliggøre 

arbejdsfordeling, dokumentation og beslutningsprocesser.  

 

Medlemmerne læser udkastet igennem og kan komme med kommentarer til forretningsorden på 

mail eller ved næste møde. Udkastet er vedhæftet mailen  

 

Forretningsordenen forventes vedtaget på næstkommende udvalgsmøde 

 

4. Status på udvalgets arbejde 

Det primære arbejde har handlet om at drive turneringer, herunder særligt nedenstående 

praksisopgaver 

 

- Alle klubber kontaktes ift. om kan være vært for turnering. 

- Der udarbejdes turneringsplan for sæsonen  

- Vedr. de enkelte turneringer, så skal der åbnes for tilmeldingerne på cuescore 

- Evt. reklamer på FB.  

- Der laves tuneringsplan for den enkelte turnering. Der udpeges også turneringsleder.  

- Aftaler omkring streaming og praksis  

- Efter afsluttet turnering skal der opdateres rangliste og udbetales pengepræmier 

- Afslutningsvis laves opslag og opsummering om turneringen på FB.  

Der har deltaget 3-4 personer i udvalget de sidste år.  

Udvalget er i den seneste periode kun mødtes på teams – typisk en gang om måneden. I perioder 

har der været måneder uden møder.  

Der har været afsat 1 time til møderne tidligere.  



Udvalgets arbejde har været centreret omkring den daglige drift af arbejdet omkring dansk snooker 

5. Rangliste/ELO og nye turneringsformer 

Der er enighed om at turneringsstrukturen bør reformeres.  

 

En mulighed kunne være at nedlægge DTC og kun afholde 4-6 GP turneringer i løbet af året.  

For at sikre bedste mulige betingelser for kvalifikation kan denne med fordel afholdes i mindre 

klubber og fordelt geografisk for at mindske rejsetiden.  

 

Konkret kunne der så kvalificeres 8 spillere fra øst, 8 spillere fra vest samt top 8 på ranglisten.  

Hovedrunden består af 24 spillere og der afvikles gruppespil.  

 

GP turneringer kan evt. suppleres med ekstra turneringer alene for bredden top 17-? og 

enkeltstående turneringer for eliten (top 1-16)  

 

Der er usikkerhed om hvad ovenstående vil betyde for ranglisten samt hvordan en pointfordeling 

skal være, således ranglisten fortsat balanceres for alle spillere.  

 

Der er ikke enighed om hvilken struktur der vil fungere bedst og evt. skal afprøves i praksis næste år. 

Punktet genoptages på næste møde.  

 

6. Turneringsplan 

Blev drøftet sammen med rangliste/ELO og nye turneringsformer – se ovenfor.  

 

 

Resterende punkter blev udsat til næste møde.  

 

 

 

Mødet afsluttes kl. 21. 


